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Jegyzőkönyv 

 

 

MGYT KGYSZ Kibővített Vezetőségi üléséről 

 

Ideje:   2017. június 21. (szerda) 11.00 óra 

 

Helye:  Bajcsy-Zsilinszky Kórház Tanácsterem  

(Igazgatósági épület I. emelet) 1106, Budapest, Maglódi út 89-91. 

 

Napirend: 

 Elnöki köszöntő - Bevezető  

1. Előző vezetőségi ülés óta történtek áttekintése  
Előterjesztő: Botz Lajos  

2. Szegedi Kongresszus Zárása – pénzügyi beszámoló  
Előterjesztő: Higyisán Ilona  

3. Tisztújítást követő változás bejelentés – aktualitások  
Előterjesztő: Schirm Szilvia  

4. Munkacsoportok 4 éves programtervének megbeszélése  
Előterjesztő:  Antibiotikum mcs.: Buchholcz Gyula  

Onkológiai mcs.: Szűcs Attila  

Parenterális gyógyszerelés mcs.: Bodó Gabriella  

5. 7.BBBB Konferencia aktualitásai  
Előterjesztő: Soós Gyöngyvér, Higyisán Ilona  

6. Rozsnyay Mátyás Emlékverseny – beszámoló  
Előterjesztő: Süle András  

7. EAHP Közgyűlés (Málta) – beszámoló  
Előterjesztő: Kis Szölgyémi Mónika, Horváth László  

8. MGYT-KGYSZ megjelenés a „Social Media”-ban  
Előterjesztő: Kozma Ádám  

9. Beszámoló az IÁB tisztújításról  
Előterjesztő: Gyimesi Nóra  

10. Egyebek  

 

 

Jelenlvők: Jelenléti ív szerint –13 fő (csatolva jegyzőkönyvhöz) 

 

 

Napirendek részletezése, határozatok: 

 

1. EAHP Előző vezetőségi ülés óta történtek áttekintése  

(Előterjesztő: Botz Lajos)  

 

Prof. Botz Lajos elnök úr köszöntötte a vezetőség megjelent tagjait és az ülést 

megnyitotta. 

A közelmúlt aktualitásai közt elsőként kiemelésre került, hogy Dr. Horváth 

László kollegánk egyetemi doktori értekezésének (PhD) sikeres védésére 2017. 

június 19-én került sor. Elnök úr javaslatára a vezetőség döntött arról, hogy a 

védést hírként és gratulációnkat a honlapon is közzétesszük. (18/2017. sz. 
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Határozat) Felelős: Higyisán Ilona.  

2017. május 23-án sikeresen lezajlott az első alkalommal megszervezett 

főgyógyszerészi értekezlet. Az eseményről beszámoló készült, mely a honlapon 

megtekinthető. Elnök úr elmondta, hogy nagyon sok pozitív visszajelzést kapott, 

kaptunk a rendezvénnyel kapcsolatban, viszont az ellentmondások is még 

nyilvánvalóbbá váltak. A közbeszerzések szakmai hiányosságait a 4 szervezet 

elnöke, a KGYSZ, az ESZK Kórházi klinikai Gyógyszerész Tagozat és Tanács 

valamint a MGYK Kórházi-Klinikai Területi Szervezete többször írásban jelezte 

és a jövőben is szakmai álláspontját jelezni fogja az ÁEEK és Miniszterelnökség 

felé, de érdemi pozitív változás eddig sajnos nem történt. Az országos 

főgyógyszerészi értekezlet összehívását a KGYSZ a jövőben is támogatni és 

kezdeményezni fogja, nem csak az első alkalom sikere és népszerűsége okán, 

hanem az életre hívó felvetés sem veszti érvényét, hiszen évről-évre találkozunk 

annyi és olyan súlyú szakmai problémával, amiről egy egynapos budapesti 

rendezvény keretében szükséges ilyen széles körben egyeztetni. 

2017. május 29-én történt megbeszélés a közbeszerzések kapcsán Budapesten a 

Bajcsy-Zsilinszky Kórházban, melyen a KGYSZ részéről Bodó Gabriella, 

Higyisán Ilona, Szűcs Attila, a MGYK Kórházi-Klinikai Területi Szervezete 

részéről Somogyi Aranka vett részt. A megbeszéltek szerint az eseményről az 

emlékeztető jegyzőkönyvet Sipos Mónika készítette, azonban annak nem kellő 

részletessége miatt Higyisán Ilona részletes beszámolót készített a 

tanácskozásról és az került átadásra Martonosi Tamás részére, aki az ÁEEK 

Egészségügyi Szolgáltató Zrt. újonnan kinevezett vezérigazgatója. Ennek okán 

részletesen ki lett fejtette, hogy az alapkérdésekben, aktuális témákban eddig 

milyen szakmai összesítések születtek, hangsúlyozva szervezeteink álláspontjait 

az egyes, szabályozni kívánt területeken (közbeszerzések). 

 

 

2. Szegedi Kongresszus Zárása – pénzügyi beszámoló  

(Előterjesztő: Higyisán Ilona) 

 

Rendezvényünk nem csak szakmai, de pénzügyi szempontból is pozitív 

mérleggel zárült. Az erről szóló, a rendezvényszervező által küldött elszámolást 

és dokumentumokat a helyszínen Higyisán Ilona bemutatta a vezetőségnek és 

archiválásra átadta a KGYSZ elnökének. 

 

A vezetőség úgy döntött, hogy a keletkezett nyereséget a Club Service Kft a 

Magyar Kórházi Gyógyszerészetért Alapítvány részére utalja át. Elnök úr azzal 

érvelt, hogy a szervezet stabil működése és szakmai rendezvények rövid és 

középtávon is biztos anyagi háttere jobban garantált, hogyha az alapítvány 

számlájára kerül az összeg. Ugyanakkor kiemelte, hogy rendkívül fontos az 

alapítvány működésénél a teljeskörű transzparencia biztosítása a KGYSZ 

tagsága és vezetősége számára. Ezzel kapcsolatban felkérte Higyisán Ilonát és 

Csontos Diánát, hogy ellenőrizzék valamennyi alapítványi dokumentum 

(cégbírósági alapítványi dokumentum, alapítói okirat stb.) elérhető-e a KGYSZ 

honlapon, és ha nem, akkor pótolják azokat. Határidő: 2017. június 30. 

(19/2017. sz. Határozat) Felelős: Higyisán Ilona, Csontos Diána 

 

A vezetőség titkos szavazással döntött. A jelenlévő 13 főből 13 megszavazta, 

hogy az egész összeg a „Magyar Kórházi Gyógyszerészetért” Alapítvány 

számlájára kerüljön. (20/2017. sz. Határozat). 
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3. Tisztújítást követő változás bejelentés – aktualitások  

(Előterjesztő: Schirm Szilvia) 

 

A tisztújítást követő változás bejelentések kapcsán Schirm Szilvia elmondta, 

hogy a NAV visszajelzése megjött ezzel kapcsolatban. A bíróság felé nem 

kellett a cím és elnökváltozást bejelenti, mert ők az MGYT-t látják, az 

anyaszervezet felé pedig még tavasz elején megtörtént a jelentés. Szóba került, 

hogy bizonyos ügyviteli szempontok (pl. egyszerűbb változás bejelentés) miatt 

jobb lenne önálló jogi személyként működni, de ezt a vezetőség elvetette. 

(Jelenleg önállóan gazdálkodó szervezet vagyunk, de nem vagyunk önálló jogi 

személy.) 

 

 

4. Munkacsoportok 4 éves programtervének megbeszélése  

(Előterjesztő:  Antibiotikum mcs.: Buchholcz Gyula  

Onkológiai mcs.: Szűcs Attila  

Parenterális gyógyszerelés mcs.: Bodó Gabriella) 

  

Mindhárom munkacsoport vezető a 4 éves programtervét előzetesen elküldte a 

vezetőség részére, de azokat a munkacsoport vezetők röviden ismertették is. 

Buchholcz Gyula elmondta, hogy az intézeti gyógyszertárak körében kérdőíves 

felmérést szeretnének végezni az antibiotikumok rendelése, kezelése, 

felhasználása kapcsán. A kérdőív már nagyrészt készen van, terveik szerint nyár 

után küldenék ki az intézmények részére. A hosszú távú cél az, hogy 

megismerjék az intézményekben zajló antibiotikum politikát, és az intézményi, 

illetve a nemzeti antibiotikum irányelvek előkészítő munkáját erre alapozva 

megkezdjék. Szeretnék a főgyógyszerészeket az ügy mellé állítani, a projektet 

népszerűsíteni és felvenni a kapcsolatot az Infektológiai Szakmai 

Kollégiummal. Ezzel kapcsolatban prof. Botz Lajos azt kérte, hogy az 

elhangzottak alapján átdolgozott kérdőívről, továbbá a kiegészített 

munkatervről ősszel egyeztessen újra a vezetőség a munkacsoport vezetőjével. 

Célszerű lenne az online kérdőív kidolgozása. (21/2017. sz. Határozat). 

Felelős: Buchholcz Gyula 

Az Antibiotikum munkacsoporthoz kapcsolódóan Bodó Gabriella felvetette, 

hogy a munkacsoport támogathatná szakmailag a ráépített infektológiai 

gyógyszerészet szakképesítési képzésben részvevőknek is. Buchholcz Gyula 

elmondta, hogy nyitott erre, de egyúttal jelezte, hogy ők, mint munkacsoport 

akkreditált képzést nem adhatnak. Ennek kapcsán prof. Botz Lajos javasolta, 

hogy a ráépített szakképesítések követelményeit aktuális lenne felülvizsgálni. 

Ezzel kapcsolatban a Vezetőség az őszi ülésén újra egyeztet. (22/2017. sz. 

Határozat). 

 

Szücs Attila Onkológiai munkacsoport vezető távolléte miatt Juhász Ákos 

ismertette a munkacsoport 4 éves programtervét. Beszámolt a XVI. 

International Society of Oncology Pharmacy Practice szimpózium 

szervezésében és lebonyolításában való részvételről, melyről beszámoló is 

készült a KGYSZ honlapra. A tervek közt szerepel a budapesti Sugárterápiás 

Centrum bemutatása (Cyber Knife), a szervezet szakmai rendezvényein 

(kongresszus, szimpózium) onkológiai témájú előadások tartása, onkológiai 

gyógyszerkészítési problémák közös megbeszélése, onkológiai klinikai 

vizsgálatokban való részvétel tapasztalatainak megosztása, továbbá az ESOP és 

ISOPP munkájában való aktív részvétel. Csontos Diána felvette, hogy a 
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munkacsoport tagjai legalább évente egy alkalommal személyes szakmai 

találkozót, megbeszélést is tartsanak. Botz Lajos kérte, hogy az elhangzottak 

alapján átdolgozott munkatervről ősszel ismét egyeztessen a vezetőség a 

munkacsoport vezetőjével. (23/2017. sz. Határozat). 

 

A Parenterális gyógyszerelés munkacsoport aktivitása kapcsán Bodó Gabriella 

elmondta, hogy az elmúlt 3évben 2 találkozó volt, és várhatóan 2017 második 

félévében is lesz még. Szeretnék aktívan támogatni a ráépített parenterális 

gyógyszerelés szakképesítési képzésben részvevőket, listát állítanának össze az 

intézményekről, lehetőségekről, hogy hova tudnak gyakorlatra elmenni az 

érintett kollégák. A már elkészített belső, szakmai adatbázisok folyamatos 

frissítése is szükséges, melyek lektorálni is kellene, melyet követően a KGYSZ 

honlapra is felkerülhetnének. Felvetődött, hogy a jelenlegi rezidensi 

rendszerben a gyógyszerész rezidensek nem a kórházak alkalmazottjai, hanem 

az államé, így az intézmény részéről biztosítani kell a más intézményekben 

történő gyakorlatokon való részvételt. Ennek viszont anyagi vonzatai is 

lehetnek (pár napos gyakorlat esetén is utazás, és szállásköltség). Ennek 

kapcsán Kis Szölgyémi Mónika jelezte, hogy hasonló célú EAHP 

kezdeményezés is létezik. A vezetőség döntött arról, hogy felmerülő igény 

esetén az alapítvány támogatni fogja ezeket a szakmai gyakorlatokat, sőt az 

állandó pályázat lehetősége is felvetődött. Fel kell mérni országosan 

mindhárom érintett szakképesítés esetén a műhelyeket, oktató gyógyszertárakat, 

és ki kell dolgozni a pályázati feltételeket. (24/2017. sz. Határozat). Felelős: 

Higyisán Ilona, Csontos Diána. A ráépített szakképesítések kapcsán hangsúlyt 

kapott az is, hogy mennyire fontos a kapcsolódó orvos szakmákkal való 

együttműködés, illetve a társszakmák rendezvényein való részvétel és 

nemzetközi társszervezetekkel való kapcsolat. 

 

 

5. 7.BBBB Konferencia aktualitásai  

(Előterjesztő: Soós Gyöngyvér, Higyisán Ilona) 

 

Prof. Soós Gyöngyvér beszámolt a közelmúlt szervezői és tudományos 

történéseiről. Kiemelte, hogy a vártnál nagyobb számú, összesen több, mint 200 

előadás és poszter bejelentés érkezett, melynek jelentős része magyar szerzőtől 

származik. Ilyen szempontból a nemzetköziségen még lehet javítani. Emiatt 

elképzelhető, hogy augusztusban még egyszer megnyitják a szerzőknek a 

jelentkezési lehetőséget. A konferencia nyelve angol. Minden jelentkezett szerző 

bemutathatja munkáját, a tudományos bizottság nem utasít vissza senkit. A 

poszterek száma igen magas, ebből adódóan a bemutatáshoz szükséges eszközök 

(állványok) biztosítása a konferencia költségét növelik. Az előadások nagy 

száma miatt több párhuzamos szekció is lesz. 6 ország részéről vannak delegált 

előadók, az ő helyük biztos a programban. A program többi része még flexibilis, 

de a konferencia honlapjára hamarosan felkerül. Ezután prof. Soós Gyöngyvér 

ismét felvázolta a tudományos programtervet, de jelentős változásról nem 

számolt be. (A programterv az előző vezetőségi ülés mellékleteként a KGYSZ 

honlapján elérhető.) 
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6. Rozsnyay Mátyás Emlékverseny – beszámoló  

(Előterjesztő: Süle András) 

 

Az előző vezetőségi ülésen, 2017. május 23-án a verseny eredményéről és a 

díjazásokról már volt szó, viszont most a verseny zsűrijében is szerepet kapó 

Süle András számolt be a személyes tapasztalatairól. A zsűriben Somogyi 

Aranka képviselte még a kórházi gyógyszerészeket, aki a versenyről részletes 

beszámolót is írt, ami a KGYSZ honlapon elérhető. Süle András elmondta, hogy 

a résztvevők és szervezők részéről is az az észrevétel fogalmazódott meg, hogy 

egyre nő a kórházi dominancia, amely lehet, hogy lassan külön verseny 

megrendezését teszi indokolttá, hivatkozva arra, hogy jelenleg a pontozási 

szisztéma azonos. Süle András kiemelte és örömmel üdvözölte, hogy az idei 

verseny 1-4. összetett helyezettje kórházi gyógyszerész volt, ráadásul sokféle, 

különböző szakterületet dolgoztak fel a kollégák. A vezetőség arról érdeklődött, 

hogy a KGYSZ részéről kell-e változtatni valamit a verseny kapcsán, melyre 

Süle András elmondta, hogy nekünk nem, kórházi gyógyszerészi területen a 

lelkes fiatalokban nincsen hiány és a tudományos utánpótlás biztosított. A 

szervezet és az alapítvány anyagilag támogatja a regisztrációt és a fiatalokban is 

van igény a részvételre. Két javaslatot tett Süle András, miszerint a mentorlistát 

frissíteni kellene és az MGYT félelmét el kell oszlatni arról, hogy ez nem 

KGYSZ házi verseny! Ezzel kapcsolatban szóba került, hogy régebben a kórházi 

vonalon előselejtezőt tartottak, esetleg ez újra indokolttá válhat. Ugyanakkor az 

is elhangzott, hogy nem a kórházi gyógyszerészek részvételét kellene 

visszaszorítani, hiszen ha a résztvevők több, mint fele kórházi, abból az látszik, 

hogy ezen a területen foglalkoznak a fiatalokkal, és inkább a közforgalmú 

vonalon kellene változtatásokat eszközölni. 

 

 

7. EAHP Közgyűlés (Málta) – beszámoló  

(Előterjesztő: Kis Szölgyémi Mónika, Horváth László) 

 

Kis Szölgyémi Mónika nagyon részletes és átfogó beszámolót készített a máltai 

EAHP közgyűlésről, melyet korábban a vezetőség részére elküldött és a KGYSZ 

a honlapján is közzétette. Emiatt a vezetőségi ülésen a közgyűléssel 

kapcsolatban két dolgot emelt ki. Egyrészt, hogy az EAHP elnöksége zártkörű 

ülésén Süle Andrást „Director of Finance” (gazdasági igazgató) pozícióra 

választotta meg. A kinevezéshez a Vezetőség gratulált, és eredményes munkát 

kívánt a jelen lévő Süle Andrásnak. A máltai közgyűlésen egy másik magyar 

vonatkozású információ is elhangzott, miszerint Budapest szóba jött, mint 

jövőbeli EAHP Academy Seminar vagy kongresszusi helyszín. Utóbbi kapcsán 

a Vezetőség részéről továbbra is felvetődött, hogy Budapesten nincsen 

megfelelő kapacitású rendezvényhelyszín. Ennek felderítésével a Vezetőség Kis 

Szölgyémi Mónikát bízta meg (25/2017. sz. Határozat). 
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8. MGYT-KGYSZ megjelenés a „Social Media”-ban  

(Előterjesztő: Kozma Ádám) 

 

Kozma Ádám (Hungarian Ambassador of Hospital Pharmacists) a vezetőségi 

ülést megelőzően elküldte a vezetőség tagjainak az elképzeléseit, de a 

távollétében Bodó Gabriella ismertette a napirendi pontot. A Kórházi 

Gyógyszerészek Európai Szervezete mindent megtesz annak érdekében, hogy az 

Európai Állásfoglalás bevezetését elősegítse. Ennek érdekében szükségessé 

válhat olyan figyelemfelkeltő tevékenységek kialakítása, mely segíti a 

munkánkat. Az EAHP egy olyan kampányt alakított ki, mely segít a tudatosság 

fokozásában a különböző tagországokban. Ezek eszközei: folyamatosan 

növekvő EAHP tevékenységek a közösségi médiában, negyedéves EAHP 

hírlevél, weboldalt érintő frissítések, marketing anyagok fejlesztése, melyek a 

különböző érdekképviseleteket célozzák meg, egyéb figyelemfelhívó anyagok 

tervezése. A tapasztalat azt mutatja, hogy az információátadás leghatékonyabb 

eszköze, valamint a legkézenfekvőbb információforrás a világháló és a 

közösségi média (Facebook, Twitter, LinkedIn, stb.), melyek szerves részét 

képezik mindennapjaiknak. Ebből adódóan alkalmasak lehetnek hírek, 

információk, szakmai anyagok közlésére, és csoportba foglalhatják a szakmai 

képviselőit annak érdekében, hogy egyfajta összeköttetést biztosítsanak az 

EAHP és az MGYT-KGYSZ között. Munkánk során kiemelt hangsúlyt kap az 

európai szervezet és az adott országok kórházi gyógyszerészeti 

kapcsolatrendszerének ápolása, melynek egyik eszköze az ún. "Social Media". 

Jelenleg az MGYT-Kórházi Gyógyszerészeti Szervezete napjaink közösségi 

médiájában (Facebook, Twitter, Instagram) mérsékelten van jelen, melyen 

Kozma Ádám javítani szeretne, ezért létrehozna egy facebook oldalt, mely nem 

elérhető a publikum számára, tervezett url: 

https://www.facebook.com/mgytkgysz. Tudnivalók az oldalról: kezdetben zárt 

közösségi csoport a gyógyszerész szakma számára, interaktív tartalom-

szolgáltatás, mellyel könnyen és hatékonyan lehet egységesíteni és elérni a 

célközönséget, mely jelen esetben a kórházi gyógyszerészet. Kozma Ádám belső 

szabályozási javaslatai az oldal bevezetéséhez és működtetéséhez: 

- Moderátorok kinevezése 

- Új tagfelvételi kérelemhez moderátori jóváhagyás szükséges 

- Szakmai anyagok felelősének kijelölése a KGYSZ részéről, mint 

kapcsolattartó 

- Cél az oldalkövetők számának növelése 

- Ami az MGYT-KGYSZ weboldalán megjelenik, azt a szervezet 

jóváhagyta, így ezeknek az információknak a megjelenítése az EAHP-

MGYT-KGYSZ közös FB oldalán attól függ, hogy a KGYSZ által 

kijelölt tartalom-felelős ezzel egyetért-e 

- Képek és szöveges tartalmak jogtisztaságának szem előtt tartása 

- Próbaüzem idejének kinevezése 

A Vezetőség támogatta az oldal próbaüzemben való működését, egyben 

tisztázva lett, hogy a kezdeményezésnek nem célja, hogy kórházi 

gyógyszerészeket kötelezzünk Facebook regisztrációra, csupán a jelenlegi 

facebook felhasználó gyógyszerészeket szeretnénk ezen a platformon is 

tájékoztatni a szakmai történésekről, aktualitásokról. A Vezetőség kiemelten 

hangsúlyozta, hogy minden facebook-on megjelenő hír, a KGYSZ honlapján is 

elérhető lesz. 

Az oldal próbaüzembe helyezésének határideje: 2017. október 31. Felelős: 

Kozma Ádám. (26/2017. sz. Határozat). 

https://www.facebook.com/mgytkgysz
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9. Beszámoló az IÁB tisztújításról  

(Előterjesztő: Gyimesi Nóra) 

 

Az IÁB tisztújításról az előző vezetőségi ülésen Borza Erzsébet már beszámolt, 

ezért az azóta történtekről beszélt Gyimesi Nóra. A második szavazási forduló 

2017. május 22-25. között zajlott online felületen. A szavazatok összesítésére 

Horváth László MGYT főtitkárt kérte fel a szervező bizottság. Az ő összesítése 

alapján a négy legtöbb szavazatot kapó jelölt Gyimesi Nóra, Szalai Gábor, Tiszai 

Zita és Vida Róbert György, így Órás Zsuzsanna mellett ők az újonnan 

megválasztott Ifjúsági Állandó Bizottság tagjai. A tagok június 9-én titkos 

szavazáson választottak maguk közül elnököt, Gyimesi Nóra személyében. 

Gyimesi Nórát ezt követően prof. Botz Lajos is felkérte az IÁB elnökségi 

tisztség betöltésére, melyet Gyimesi Nóra elfogadott. (27/2017. sz. Határozat). 

Az új IÁB főleg online munkamenetben fog dolgozni, első ülésüket június 20-án 

meg is tartották. 

Az immár felállt IÁB nevében Gyimesi Nóra köszönetet mondott Borza 

Erzsébetnek és segítőinek a választás gyors és hatékony lebonyolításáért, a fiatal 

kollégáknak pedig a szavazásban való aktív részvételért.  

A tisztújításról a beszámoló már a vezetőségi ülés előtt megjelent a KGYSZ 

honlapon, de Gyimesi Nóra elmondta, hogy az új tagokat és célkitűzéseiket is 

szeretné bemutatni a honlapon, mellyel a vezetőség egyet értett. (28/2017. sz. 

Határozat). 
 

 

10. Egyebek  

 

Higyisán Ilona elmondta, hogy Tátrai Tibor a MGYK Kórházi-Klinikai területi 

szervezet részéről megkereste a „Magyar Kórházi Gyógyszerészetért” 

Alapítványt azzal a kéréssel, hogy támogassák az őszi, pécsi, fiatal kórházi 

gyógyszerészeknek szóló továbbképzésen való részvételét 10 fő egyetemistának 

(2 gyógyszerészhallgató minden magyarországi egyetemről + 2 hallgató 

Marosvásárhelyről). A részvétel célja a kórházi gyógyszerészet népszerűsítése 

lenne, valamint közvetlenebb viszony kialakítása a hallgatók és a végzettek 

között. A kért támogatás összege 64.000ft. A részvételre a MGYK pályázatot 

akar kiírni, az anyagi támogatást viszont a KGYSZ-től kérik. Higyisán Ilona 

ezzel kapcsolatban elmondta, hogy az alapítvány csak kórházi gyógyszerészeket 

tud támogatni, ezért ha támogatunk is, akkor inkább a szervezet részéről tehetjük 

meg. Ugyanakkor mivel az MGYK-nak van jelentős tagdíjbevétele, a Vezetőség 

azt kéri, hogy a támogatással kapcsolatos ügyviteli problémát lehetőleg hárítsák 

el MGYK-n belül, és az MGYK saját forrásból írja ki a pályázatot. (29/2017. sz. 

Határozat). 
 

Az Európai Onkológiai Gyógyszerészi Szervezet (ESOP) következő 

konferenciáját (ECOP) Nant-ban, Franciaországban rendezi meg. Az ezzel 

kapcsolatos online hirdetést a KGYSZ honlapra ki kell tenni, felelős: Csontos 

Diána.  (30/2017. sz. Határozat). 
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2017. október 4-6. között rendezik meg a XXIV. Magyarországi Egészségügyi 

Napokat az EGVE szervezésében, melyen korábbi vezetőségi döntés alapján 

(11/2017. sz. Határozat) Buchholcz Gyula tart „A kórházi gyógyszerészet 

szerepe a kórházgazdálkodásban” címmel előadást a KGYSZ részéről.  A 

kijelölt témákat Higyisán Ilona és prof. Botz Lajos korábban átküldték a 

Buchholcz Gyulának és egyeztettek vele az előadásról.  

 

OGYÉI részéről Ádám Éva megkereste Higyisán Ilonát és tételes finanszírozás 

kapcsán tervezett módszertani levél előkészítésében segítséget kért. Higyisán 

Ilona javasolta, hogy témában már előkészítő munkát folyatott kórházi 

gyógyszerészekkel: Kuti Klaudiával és Zimermann Katalinnal, valamint a 4 

egyetem főgyógyszerészével vegyék fel a kapcsolatot. Hozzászólásként ezzel 

kapcsolatban elhangzott, hogy az Egészségügyi Szakmai Kollégium Kórházi 

Klinikai Tagozat&Tanács adta szakmai háttér milyen hasznos lenne ebben az 

előkészítő munkában is (amennyiben a szakmai kollégiumok redszerének érdemi 

szakmai és nem csak jelképes szerepet szánna az egészségügyi kormányzat). 

 

 

 

További kérdés és hozzászólás nem hangzott el. Prof. Botz Lajos elnök úr megköszönte 

a Vezetőségi és Tanácskozó testületi tagok megjelenését és aktív közreműködését, majd 

bezárta az ülést. 

 

Kmf.  

 

Csatolva:   Jelenléti ív (vezetőség + meghívottak) 

 

 

 

Dr. Botz Lajos s.k. 

elnök, hitelesítő 

 

 

 

Dr. Csontos Diána s.k. 

titkár, jegyzőkönyv vezető

 


